



International Association of Bridge, Structural, Ornamental and Reinforcing Iron Workers

LOCAL UNION 765 - Affiliated with the A.F.L.-C.I.O.

Thank you for your inquiry. We ask that you come to the hall in person, address listed below, to complete an application and meet with us. You may do so every Monday at 3:00 p.m., please make sure to call the hall to reserve a seat for the orientation as spaces are limited. Note that you must follow Covid-19 guidelines while attending the orientation session.

- You **must** wear a mask to attend the session (bring your own)
- You are required to sanitize your hands before entering the building (hand sanitizer provided)
- You must keep your distance (2m) from others at all times.

Bring along with you your resume and any certifications that you hold even if they are expired, as this gives us a better idea of your current skills and what may need to be upgraded or renewed.

The minimum qualifications are:

- Current WHMIS 2015
- Workers Health & Safety – Awareness in 4 Steps required by the Ontario Ministry of Labour
- Working at Heights (WAH)
- Ontario High School Diploma or equivalent

The Health & - Safety Awareness in 4 Steps can be completed on our site <http://www.ironworkers765.com/> and the WHMIS 2015 courses can be completed on multiple websites.

Working at Heights (WAH) is available through IHSA <https://www.ihsa.ca/training/services.aspx> or contact Advanced Consulting or Auspice Safety Inc.

Advanced Consulting
3-46 Antares Dr,
Ottawa ON K2E 7Z1
(613) 225-5169

Auspice Safety Inc.
2355 St.-Laurent Blvd.
Ottawa, ON K1G 4L2
(613) 558-5385

Applications are valid for 12 months from the date signed, after which a new application will have to be filled out and signed in person.

Should you have any further questions or concerns, please do not hesitate to contact us.

Sincerely,

Kent MacDonald
Apprenticeship and Training Coordinator
kmacdonald@ironworkers765.com or (613) 821-7813



International Association of Bridge, Structural, Ornamental and Reinforcing Iron Workers

LOCAL UNION 765 - Affiliated with the A.F.L.-C.I.O.

Merci pour votre demande. Afin de soumettre une application pour devenir membre du syndicat des travailleurs en fers et tiges, vous devez vous rendre au local en personne à l'adresse inscrite ci-dessous. Nous prenons les rendez-vous tous les lundis à 15h, veuillez téléphoner le Local 765 afin de réserver votre place. Notez que vous devez suivre les procédures en rapport au Covid-19 lorsque vous vous présenterez au bureau.

- Le port du masque est **obligatoire** (veuillez apportez le vôtre)
- Vous devez vous désinfecter les mains avant d'entrer (le désinfectant à main sera fournis)
- Vous devez garder une distance de 2m avec les autres participants et l'instructeur en tout temps.

Apportez avec vous votre CV, et les certifications que vous détenez, même si elles sont expirées. Ceci nous donnera une meilleure idée de vos compétences et des certifications qui doivent être mises à jour et/ou renouvelées.

Qualifications de base :

- SIMDUT 2015
- Sensibilisation des travailleurs à la santé et à la sécurité en 4 étapes
- Travail en hauteur
- Diplôme d'Étude Secondaire de l'Ontario où l'équivalent

Le cours de Sensibilisation des travailleurs à la Santé et à la sécurité en 4 étapes peut être complété sur notre site <http://www.ironworkers765.com/> et le cours SIMDUT 2015 peut être complété sur plusieurs sites.

Vous pouvez vous enregistrer en ligne pour prendre le cours de travail en hauteur avec CHSI <https://www.ihsa.ca/training/services.aspx>. Vous pouvez également prendre le cours avec Advance Consulting ou Auspice Safety Inc.

Advanced Consulting
3-46 Antares Dr,
Ottawa ON K2E 7Z1
(613) 225-5169

Auspice Safety Inc.
2355 St.-Laurent Blvd.
Ottawa, ON K1G 4L2
(613) 558-5385

Les applications sont valides pour 12 mois à compter de la date de signature, après quoi une nouvelle application devra être remplie et signée en personne.

N'hésitez pas de nous téléphoner si vous avez des questions.

Sincèrement,

Kent MacDonald
Coordonnateur de l'apprentissage et de la formation
Kmacdonald@ironworkers765.com ou 613-821-7813